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OBČINA BRDA 
Trg 25. maja 2  
5212 Dobrovo   
 
Številka: 0322-03/2019 
Datum: 9. 4. 2019   

 
OBČINSKI SVET  
OBČINE BRDA    
 
ZADEVA: DODATNI ODGOVOR NA POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV 2. REDNE SEJE IN  
                 ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV 3. REDNE SEJE   
 
Dodatni odgovor na pobude in vprašanja svetnikov 2. redne seje 

 
Boris Šfiligoj 
Glede na odgovor v zvezi s postavitvijo dodatnih svetilk za osvetlitev dostopa do parkirišč v Šmartnem ga 
zanima, kaj se je ugotovilo z ogledom na terenu. Ali je postavitev dodatnih svetilk smiselna? 

 
Uroš Bensa – Oddelek za okolje in prostor  
Postavitev dodatnih svetilk za osvetlitev vhoda dostopa do parkirišč je smiselna, zato bo Občina pridobila 
soglasje ZVKD in koncesionarju naročila izvedbo dodatnih svetilk. 

 
Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 3. redne seje 

 
Žarko Kodermac 
Nanj se je obrnil občan, g. Vladimir Tadič, ki živi neposredno v bližini gradbišča – krožnega križišča v 
Gonjačah. Opozoril je na to, da se določena dela ne izvajajo tako, kot je bilo dogovorjeno oz. se dela ne 
izvajajo v skladu s projektno dokumentacijo. Prav tako se dela ne izvajajo v skladu s prodajnimi pogodbami, s 
katerimi so lastniki zemljišč le ta prodali za namen izgradnje novega krožišča. Gre za del zidu, ki je zgrajen 
samo do polovice in ne v celoti, kot je bilo dogovorjeno. Predlaga ogled na terenu, da se zadeva reši tako, kot 
je bilo dogovorjeno in v korist vseh.  
 
Dejan Rusjan - Oddelek za okolje in prostor 
Strankinega dogovora ne poznamo, zato ne moremo komentirati ali se dela izvajajo skladno z dogovorom. 
Preverili smo projektno dokumentacijo in ugotovili, da na tistem odseku ni bila predvidena izgradnja novega 
zidu temveč je projektant predvidel obstoječi zid. O strankini pripombi smo obvestili vodstvo gradbišča in 
očitno se na tem nekaj dela.  
 
Silvan Peršolja 
Na delu pločnika, ki povezuje konec gradbišča v Gonjačah s križiščem za Vedrijan, je običajno na levi strani 
proti Vrhovlju potekala sprehajalna pot, ki je bila z gradnjo uničena. Predlaga, da se sprehajalno pot uredi in 
vzpostavi prvotno stanje.  
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Dejan Rusjan - Oddelek za okolje in prostor 
Zadevo smo si ogledali na terenu skupaj z županom in predsednikom vaške skupnosti. Podan je predlog, da se 
na tem odseku uredi pločnik z kamnitim zidom. O tem bomo razpravljali na bližnjem sestanku z Direkcijo RS za 
infrastrukturo.  
 
Aleš Simčič  
S strani mladih je dobil prošnjo za pomoč in sicer možnost ureditve mladinske sobe v Medani, ki je trenutno 
zaprta.  
 
Anita Manfreda – direktorica OU  
S predsednikom KS Medana je bil opravljen razgovor na navedeno tematiko. Predsednik je povedal, da je 
mladinska soba urejena; je pa orisal dosedanje sodelovanje z prejšnjim sestavom mladih. Pogrešal je aktivnosti, 
ambicioznost in sodelovanje mladih pri dogodkih, ki so bile dogovorjene žal pa z njihove strani ne izvedene. 
Vprašljiv je bil tudi namen uporabe mladinske sobe. Vsled navedenega je bil na KS Medana konec lanskega leta 
sprejet sklep o začasnem zaprtju mladinske sobe. 
Povedal pa je, da se je pred časom sestal z mladimi, ki si želijo pozitivnega delovanja mladih in sodelovati z KS. 
Sedaj se dogovarjajo glede vsebin, ki bi se izvajale v mladinski sobi, katere uporaba jim bo tudi omogočena.  
 
Boris Šfiligoj 
1. Priča je bil dogodku na Humu, na relaciji trgovina Fama proti Jelinčiču, ko se je otrok želel umakniti 

prometu tako, da se je umaknil v grmovje. Predlaga, da se grmovje ob cesti očisti tako, da sprehajalci 
lahko varno hodijo ob robu cestišča.  

2. Za merjenje radona obstaja program, v katerega se je vključilo že nekaj občin (Kanal, Nova Gorica). 
Predlaga, da to stori tudi Občina Brda.  

3. V letošnjem letu bo obeležitev 150. obletnice 4. Biljanskega tabora, ki je potekal 25. 4. 1869. Predlaga, 
da se ta dogodek slavnostno obeleži.  

4. Predlaga, da se pri spomenikih (npr. TIGR) postavi informativno tablo v treh tujih jezikih, da bi bili tudi 
turisti informirani, komu je spomenik postavljen.  

 
1. Dejan Rusjan - Oddelek za okolje in prostor 

Zadevo smo si ogledali na terenu skupaj z izvajalcem javne službe vzdrževanja državne ceste in ugotovili, da 
gre za neurejeno bankino državne ceste (kupi zemlje, trava in drugo rastlinje). Izvajalca smo pozvali, da 
obvesti pristojne v državni službi, da zadevo ustrezno uredijo. Izvajalec je potrdil, da se bo zadeva uredila. 

 
2. Anita Manfreda – direktorica OU 

Vezano na dano pobudo smo se obrnili na Upravo RS za varstvo pred sevanji, glede vključitve v projekt 
meritev radona. V letih 2018 in 2019 Uprava RS za varstvo pred sevanji financira izvedbo meritev radona v 
občinah, ki so opredeljena kot področja z višjim tveganjem. Občina Brda po do sedaj izvedenih meritvah, 
sicer ne sodi mednje, jo bodo pa uvrstili na seznam občin, kjer se bodo izvajale meritve radona v letu 2020. 
V 2020 Uprava RS za varstvo pred sevanji namreč načrtuje nadaljevanje financiranja meritev in 
pripravljenost občinskih uprav, je eden ključnih dejavnikov, ki prispevajo k uspešni izvedbi projekta. 

 
3. Tina Novak Samec – direktorica ZTKMŠ Brda  

S pobudnikom dogodka g. Borisom Šfiligojem smo v dogovarjanju za izvedbo dogodka, katerega naj bi 
izpeljali 25. 4. 2019. Točen program dogodka je v pripravi. Poleg slavnostnega govorca bomo v program 
vključili tudi briške pevske in druge kulturne sestave. 

 
4. Tina Novak Samec – direktorica ZTKMŠ Brda  

Trenutno ob spomenikih v Brdih nimamo informativnih tabel. Tudi v tujini so nekje table le ob večjih 
kulturnih znamenitostih, nikakor pa ne ob vseh obeležjih.  
Pobudo bomo proučili in podali predlog. V bodoče velja razmisliti o celostni rešitvi za vsa spominska 
obeležja. Celostna idejna rešitev in izvedba sta povezana tudi s stroški, ki jih trenutno ni v proračunu. 

 
Romana Velišček  
1. Predlaga, da se veje, ki segajo v obcestno telo, poseka nekoliko višje, predvsem zaradi lažjega prehoda 

višjih vozil.  
2. Podjetje Vodovodi in kanalizacija Nova Gorica d. d. vsaka tri leta čisti greznice. Občani so o tem zelo 

malo informirani zato predlaga, da se to uredi z objavo članka v Briškem časniku.  
3. Predlaga, da se izvede meritve onesnaženja zraka v času največjega škropljenja sadnih dreves in 

vinogradov.  
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1. Dejan Rusjan - Oddelek za okolje in prostor 
O zadevi smo obvestili izvajalca javne službe vzdrževanja občinskih cest in mu naročili, da preveri stanje na 
občinskih in državnih cestah. Po opravljenem pregledu vseh cest bomo ustrezno ukrepali.  
V veliko pomoč bi nam bilo, če bi pobudnik v predlogu konkretno navedel problematično lokacijo, da bi 
lahko hitro ugotovili problem in seveda tudi hitreje ukrepali. 

 
2. Anita Manfreda – direktorica OU 

V zvezi s čiščenjem greznic, so pri podjetju Vodovodi in kanalizacija Nova Gorica d. d. pripravili članek, ki bo 
objavljen v spomladanski številki Briškega časnika.   

 
Lilijana Kastelic  
Kot predsednica Sveta zavoda ZTKMŠ Brda predlaga, da se na dnevni red naslednje seje občinskega sveta 
uvrsti Poročilo o delovanju ZTKMŠ Brda. Pripravi se poročilo o dejavnostih in postopkih, ki jih pelje in izvaja 
ZTKMŠ Brda.  
 
Tina Novak Samec – direktorica ZTKMŠ Brda 
Direktorica ZTKMŠ se s pobudo strinja in bo na seji podala poročilo o aktivnostih in področjih delovanja ZTKMŠ 
Brda. 
 
Vilko Prinčič  
1. Preveri naj se, koliko azbestnih vodovodnih cevi je še na območju občine Brda. 
2. Predlaga, da se predsednikom VS oz. KS pošlje dopis s prošnjo, da pripravijo popis javne razsvetljave na 

območju VS oz. KS in kje bi bila potrebna dodatna namestitev javne razsvetljave.    
 
1. Dejan Rusjan - Oddelek za okolje in prostor 

Po podatkih izvajalca javne službe oskrbovanja s pitno vodo, je na območju občine Brda še cca 24 km 
vodovoda iz azbestno cementnih cevi, kar predstavlja cca 20 % celotnega omrežja dolžine 117,6 km. 

 
2. Uroš Bensa – Oddelek za okolje in prostor 

Za celotno območje občine Brda obstaja kataster javne razsvetljave, zato popis javne razsvetljave ni 
potreben. VS oz. KS so že do sedaj občinski upravi pošiljale predloge postavitve novih svetilk javne 
razsvetljave. Opozoriti je potrebo na to, da se javna služba izvaja na podlagi letnega programa izvajanja 
javne službe, katerega sestavni del so tudi investicije. Koncesionar je dolžan vsako leto pripraviti predlog 
investicijskega vzdrževanja za prihodnje leto pri tem upoštevati tehnične, zdravstvene in druge normative 
in standarde, povezane z izvajanjem javne službe, zlasti pa v tem okviru skrbeti za zmanjšanje porabe 
energije s smiselno uporabo naslednjih standardov. Upoštevati je potrebno zlasti Uredbo o mejnih 
vrednostih svetlobnega onesnaževanja okolja (Uradni list RS, št. 81/07, 109/07, 62/10) in Pravilnik o 
metodah za določanje prihrankov energije pri končnih odjemalcih (Uradni list RS, št. 4/10 s spremembami). 

 
Denis Rusjan 
Predlaga, da bi se mogoče v letu ali dveh organiziralo kmetijsko gospodarski posvet za Brda, ki bi bil 
namenjen predvsem občanom. Izpostavilo naj bi se, kaj se na tem področju že dela in kakšna je vizija občine v 
bodoče.  
 
Tina Novak Samec – direktorica ZTKMŠ Brda  
V pripravi je akcijski plan aktivnosti za obnovitev certifikata Green Destinations. Zelene destinacije so trajnostno 
naravnane na vseh področjih delovanja. Osveščanje in vključevanje lokalnega prebivalstva je ključnega pomena 
pri trajnostnem razvoju destinacije. V bodoče se tako planira izvedba več delavnic in posvetov, ki bodo 
primarno namenjeni informiranju in osveščanju lokalnega prebivalstva. Kot slednja je izjemno pomembna 
podpora lokalnega okolja v vseh procesih delovanja občine. 
 
Goran Simčič  
1. Opazil je, da se je na kontejnerje prilepilo obvestilo, da se fizične osebe kaznuje zaradi nepravilnega 

ločevanja odpadkov. Zanima ga, kdaj bo občina začela z izvajanjem sankcij.  
2. Predlaga, da se v eni izmed prihodnjih številk Briškega časnika občane ponovno seznani o pravilnem 

ločevanju odpadkov in kakšne so posledice nepravilnega ločevanja.  
3. Potrebno bi bilo urediti kontejnerska mesta za vinarje. Predlaga, da se uredi nekaj zbirnih mest in 

kontejnerjev na območju občine izključno za odlaganje stekla s strani vinarjev.      
4. Zanima ga, kolikšen je prispevek Občine Brda pri investiciji Ureditev športnega parka Vipolže in kolikšen 

Nogometne zveze Slovenije.   
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1. Tjaša Simčič – Oddelek za okolje in prostor  
Za odgovor smo zaprosili Medobčinsko upravo Mestne občine Nova Gorica in Občine Brda (Priloga 1). 

 
From: Vasja.Vendramin@nova-gorica.si <Vasja.Vendramin@nova-gorica.si>  
Sent: Friday, March 15, 2019 10:08 AM 
To: Tjaša Simčič <Tjasa.Simcic@obcina-brda.si> 
Subject: odgovor svetniško vprašanje 
 
Pozdravljena.  
 
Obvestiti vas moram, da  redarska služba nima pooblastil za nadzor nad izvajanjem Odloka o ravnanju s 
komunalnimi odpadki v Občini Brda. Kljub temu, da nima pooblastil za ukrepanje se tudi s strani redarske službe 
stalno opozarja občane na ločevanje smeti. Redarska služba je kot preventivno akcijo lani izvedla ozaveščanje 
občanov glede ločevanja smeti in to na večjih ekoloških otokih po občini.                                 
 
50. člen navedenega odloka določa v 1. odstavku, da opravlja nadzor nad izvajanjem določb tega odloka 
inšpekcijski organ in nadalje v drugem odstavku določa da v primeru ugotovljenih kršitev odloka inšpektor izda 
ukrepe.  
 
Prav tako je napačno napisano glede glob:  
53. člen zgoraj navedenega odloka določa, da se  za kršitev  4. odstavka 11. člena, prvega odstavka 15. člena, 
prvega odstavka 16. člena, šestega odstavka 21. člena drugega odstavka 24. člena, 6. alinee 38. člena, tretjega 
in četrtega odstavka 39. člena in 44. člena  kaznuje z globo:  1) 300 EUR za prekršek sankcionira uporabnik 
pravna oseba 2) 100 EUR se za prekršek sankcionira odgovorna oseba pravne osebe 3) 300 EUR se za prekršek 
sankcionira samostojni podjetnik posamezni ali posameznik, ki samostojno opravlja dejavnost 4) 100 EUR 
posameznik (kar je mišljena fizična oseba).  
 
Medobčinska uprava Mestne občine Nova Gorica in Občine Brda je dne 4.3.2019 izvedela poostren nadzor nad 
nezakonitim odlaganjem komunalnih odpadkov na ekoloških otokih v Občini Brda.  
Ekološki otok (zbiralnica) je namreč urejena površina za prepuščanje ločenih frakcij komunalnih odpadkov (papir 
in karton, steklo, embalaža, mešani komunalni odpadki, biološki odpadki, zeleni odrez). Zato je na ekološkem 
otoku dovoljeno odlagati v posodo za odpadke le tiste frakcije ločenih komunalnih odpadkov, ki jim je  posoda 
 namenjena.  
Namen akcije poostrenega nadzora je bil v zasledovanju cilja trajnostnega in okolju prijaznega načina ravnanja 
z odpadki, v katerem moramo vsi povzročitelji odpadkov z njimi ravnati odgovorno ter dosledno in pravilno 
ločevati odpadke že na izvoru.    
Akcije so se udeležili predstavniki izvajalca javne službe zbiranja in prevoza komunalnih odpadkov Komunala 
Nova Gorica d. d. ter občinski inšpektor Medobčinske uprave MONG in Občine Brda.  
Na območju občine Brda je bilo pregledanih 7 različnih lokacij ekoloških otokov in sicer: na Humu (pred 
kulturnim domom), Snežatno (pred vasjo), Kojsko (pri zadružnem domu), Šmartno (pri pokopališču), Kozana 
(pod pokopališčem), Dobrovo (pod gostilno) ter Medana (pri pokopališču). Splošne ugotovitve so bile:  

• na pregledanih ekoloških otokih so v vseh posodah za papir in karton, embalažo ter steklo, odpadki pravilno 
prepuščeni  

• v posodah za mešane komunalne odpadke je bilo na vseh lokacijah kar precej odpadkov, ki tja ne sodijo. 
Med temi odpadki je bilo največ embalaže ter papirja, ki jih je potrebno ločiti v za to namenjene posode. 
Najdeno je bilo tudi nekaj indicev domnevnih povzročiteljev ter se jih opozorilo in pozvalo naj dosledno 
ločujejo odpadke.  

• ugotavlja se tudi, da so občani premalo osveščeni glede ločevanja, zato bomo s takimi akcijami nadaljevali 
tudi v prihodnje.  

 
Lep pozdrav  
Vasja Vendramin  
Občinski inšpektor 

 
3. Tjaša Simčič – Oddelek za okolje in prostor  

Pred zbirni center na Dobrovo bomo v sodelovanju s Komunalo Nova Gorica d. d. v 15. tednu namestili en 
velik kontejner za steklo. Komunala Nova Gorica d. d. bo vsem vinarjem poslala dopis, da naj steklovino 
odlagajo na ta zbirni center. Vinarji trenutno plačujejo pavšal, ki jim ga podjetje Komunala Nova Gorica d. 
d. obračuna enkrat letno.  
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Ugotovitve: 
Količina zbrane steklene embalaže v občini Brda je skoraj enaka vsoti treh občin in sicer Kanal, Miren-
Kostanjevica in Šempeter- Vrtojba. 
Napolnjenost zabojnikov za stekleno embalažo je več kot 100%, kar močno bremeni izvajanje javne službe. 
Zaradi preobremenjenosti zabojnikov z odpadki iz dejavnosti se posledično dodatno bremeni javna služba 
in hkrati položnice prebivalcev, ki so enake v vseh 6-ih občinah. 
Število odvozov zabojnikov iz javne službe bi se lahko zmanjšalo tako kot se bo tudi v ostalih občinah. 

 
4. Dejan Rusjan - Oddelek za okolje in prostor 

Viri financiranja in prispevki bodo prikazani v DIIP-u, katerega predstavitev je predvidena na seji občinskega 
sveta.  

 
 
 
Direktorica občinske uprave                      ŽUPAN 
        Anita Manfreda                                 Franc Mužič 


